
Jegyzőkönyv

amely készült a 62 tagegyesülethöl álló Magyar Darts Szövetség (továbbiakban: Szövetség)
2018. december 16-án 13:30-kor tartott rendkívüli közgyűlésén a Fusion Élményközpontban
(2040 Budaörs, Keleti u. 1).

Jelen vannak: A Szövetség tagszervezeti képviselői és a Szövetség tisztségviselői szavazati
Joggal összesen: 13 fő

Csiza Márton főtitkár köszönti a közgyűlés résztvevőit és javaslatot tesz a közgyűlés levezető
elnökének személyére. A közgyűlés ezt követően

13 igen

o nem

o tartózkodás

mellett meghozza a következő:

1/2018Xll.16. számú határozatot

A rendkívüli közgyűlés dr, Pá/völgy! Szilast választja meg a 2018. december 16-i rendkívüli
közgyűlés levezető elnökének.

Levezető elnök ismerteti’ hogy a közgyűlés szabályszerűen .került összehívásra, és arra
tekintettel, hogy ez megismételt közgyűlés. így az a megjelentek létszámától függetlenül
határozatképes. Ezt követően Csiza Márton személyében javaslatot tesz a rendkívüli
közgyűlés jegyzőkönyv-vezetőjére.

A közgyűlés ezt követően

13 igen

o nem

o tartózkodás

mellett meghozza a következő:

2J2013.Xl .16. számú határozatot

A rendkívüli közgyűlés megválasztja Csiza Mórtont az MDSZ 2018. december 16-f rendkívüli
közgyűlése jegyzőkönyvvezetőjéül,

Levezető elnök, Virág Zsuzsanna és Török László személyében Javaslatot tesz a rendkívüli
közgyűlés Jegyzőkönyv hitelesitői személyének megválasztására, A rendkívüli közgyűlés ezt
követően



13 igen

o nem

o tartózkodás

mellett meghozza a következő:

3/2018.Xll.16. számú határozatot

A rendkívüli közgyűlés Virág Zsuzsannát és Török Lászlót megválasztja űz MOSZ 2018.
december 16-i rendkívüli közgyűlése jegyzőkönyv hitelesítőiül,

Levezető elnök ismerteti a meghivó szerinti napirendet, és kéri a rendkívüli közgyűlést annak
elfogadására.

A rendkívüli közgyűlés ezt követően

S igen

2 nem

3 tartózkodás

mellett meghozza a következő:

4/2018.Xll.16. számú határozatot

A rendkívüli közgyűlés az MDSZ 2018. december lB-i napirendjét a meghívóval azonos
napirenddel, az alábbiak szerint elfogadja

1.) napirendi pont: Alelnök visszahívása
2,) napirendi pont: Tisztségviselő választás

a) (szükség esetén) alelnök
b) Elnökségi tagok (2 fő)
c) Fegyelmi Bizottság (5 fő)
d) Sportfegyelmi Fellebbviteli Bizottság (3 tő)

Levezető elnök bejelenti, hogy a rendkívüli közgyűlésre időközben ±3. tő megérkezett, így a
mandátummal rendelkezők száma; 14 fő

1. napirendi pont: Alelnök visszahívása

Levezető elnök felkéri Tar Béla Llrat — mint a napirend előterjesztőjének képviselőjét, hogy
ismertese indokait.

Tar Béla ezt követően előadja, hogy azt tapasztalta. hogy az alelnök nem látta el a feladatát,
ha ellátta~ akkor is szabálytalanul. Működést befolyásoló tényező (fegyelmi) fellebbviteli
bizottság megléte) esetén 30 napon belül össze kellett volna hívni a közgyűlést, amire
álláspontja szerint nem került sor. Több egymástól független jogászt kérdezett meg ebben a
körben, akik Szintén így egyetértettek vele ebben a kérdésben. Kiemeli, hogy a közgyűlés
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eredeti időpontja a játékosok és klubok ellen lett időzítve, erre ugyancsak az alelnöknek
kellett volna figyelnie, hogy ne igy legyen. De ugyanigy alkalmatlan a megismételt közgyűlés
időpontja is, neki is a kiubja évzáróján kellene részt vennie, ehelyett, itt kell lennie.
Gondoskodni kellett volna a fegyelmi bizottságok létszámának megnöveléséről, amit szintén
nem tett meg. Ismerteti, hogy a korábbi fellebbviteli döntés során is csak két tag vett részt a
döntés meghozatalakor, mégsem lett belőle probléma, az elnökség azt nem támadta meg.
Mindezekre is figyelemmel kéri a közgyűlést, hogy az alelnököt hívja vissza tisztségéből.

Ezt követően Takács Gábor kér szót, aki kérdezi, bogy a tavalyi eset kapcsán miért nem jutott
eszébe Tar Bélának, hogy visszahivja az alelnököt? Felveti, hogy sok probléma van a magyar
dartshan. Sajnálja, bogy az EB alatt kapta meg Tar Bélától az idézést, azt odaadta a
kluhvezetőjének, aki csak későn értesítette az időpontról. Nem érti, hogy ha Székely Pált,
illetve Filyó Tibort fel lehetett hívni telefonon, akkor őt miért nem. A rendkívüli közgyűlés
időpontja szerinte nem alkalmatlan, nem érti Tar Béla időpontproblémáját.

Ezt követően Kiss Imre, mint a Civis Darts képviselője kap szót, aki előadja, bogy valóban sok
a probléma, mindenki a saját dolgát gondolja a legfontosabbnak. Kollektíven kell
gondolkodni. Korábbi elnökségi, korábbi fegyelmi ügyekben is voltak problémák. A 2018-as a
legnehezebb éve volt talán az MDSZ-nek, mégis kevés segítséget kapott. A jövő évnek úgy

kell nekiállni, hogy számíthatunk egymásra, segítsük együtt a magyar darts társadalmat.

Tar Béla viszontválaszában kifejti, bogy a kiértesítés azért akkor ment Takács Gábornak, hogy
a határidőből ne csússzon ki. Azt követően’ bogy Mester Zoltán benyújtotta a fellebbezést,
az iroda azt csak 13. napra rá küldte meg a fellebbviteli fegyelmi bizottságnak. „Miért most

szólok?!” A fegyelmi ügyet alelnöki hatásra senimissé tette az Elnökség, erről ő külön nem is
kapott értesítést, pedig elvárta volna. Elvárta volna, hogy az alelnök először vele
konzultáljon, és a hibákra tekintettel visszavonhatta volna a határozatot, azonban az alelnök
ezt nem tette meg. Az elnökhöz fordult segítségért az elnökségi határozatot követöen, 2
napra rá alelnök telefonon értesítette Tar Bélát, hogy rosszul végezte a feladatát. Megjegyzi,
bogy kevés a 3 fő a fegyelmi bizottságban, mert ha egy tag fegyelmi ügybe keveredik, és az
egyik bizottsági tag érintett (p1. tanu), akkor nem tehetnek a tag ellen semmit az érintettség
miatt, ahogy volt p1. Túróczky László klubjában.

Török László felszólalásában megjegyezte, hogy nem érti, hogy Tar Béla miért mindent az
Alelnök nyakába akar varrni? Nem ért vele egyet, hogy mindenért az Alelnök a felelős.

Dr. Pálvölgyi Szilas válaszában fenntartotta, bogy a december 8-i időpont az adott
körülmények között a legjobb időpont volt. A legtöbb klub jelen volt a közgyűlés helyszínén,
így nem kellett volna extrán felutazni, vagy éjszakára szállást keresni. A Sportfegyelmi
Fellebbviteli Bizottság tagjainak lemondását követően 30 napon belül össze lett hívva a
közgyülés. Fenntartotta, hogy a fegyelmi működés biztosítása miatt a bizottsági tagoknak a
lemondásuktól számított 60. napig, illetve az Új tagok megválasztásáig, el kellett volna látni
feladatukat, Megjegyzi, bogy felhívta Bélát’ hogy kér-e segítséget, aki viszont nem kért. A
határozat részletesen tartalmazza, bogy milyen hibákat követett el a fegyelmi bizottság.
Megjegyzi továbbá, bogy nem is érkezett érvényes fellebbezés, hiszen mindkét eljárás alá
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vont e-mailen küldte azt meg, ami pedig a fegyelmi szabályzat szerint nem tekinthető
ogh atályosn a (‚

Ezt követően a rendkívüli közgyűlés

3 ige ii

9 nem

2 tartózkodás

mellett meghozza a következő:

5/2018,Xll.16. Számú határozatot

A rendkívüli közgyűlés az alelnököt nem hívja Vissza tisztségéből.

-~~4’
2. napirendi pont:)~Lnöbegi ta~választás ~‘ ck.~

Levezető ismerteti a jelöltek személyét.

Elnökségi tagságra két jelölés érkezett:
- Harsányi Enikő - WBSE tagja, aktív játékos, sportvezető
- Hirsch Máté - Győztes Kör SE elnöke

A Fegyelmi Bizottságba 3 tagra történt jelölés:
- Dr. Nagy Attila - a PoD DSE tagja, jogász, egyben a Paksi Horgász Egyesület fegyelmi

bizottságának elnöke
- Hegedűs Zsolt - a Jobbágyi Szabadidősport Egyesület elnöke, a Mátraterenyei Darts

Barátok egyesületének igazolt játékosa
- Dr. Gyovai Tamás — egyesületen kívüli, egyesületi jogban jártas ügyvéd.

A Sportfegyelmi Fellebbviteli Bizottságba ugyancsak Stag tekintetében érkezett jelölés:

- Dr. Kovács Szabolcs - egyesületen kívüli, jelenleg a Magyar Súlyemelő Szövetség jogi
képviselője, fegyelmi ügyekben elismert, gyakorlattal rendelkező szakember

- Matasdi János — Vecsés SE tagja, Vecsés Darts Championship néven versenyeket
szervez

- Török László — Vecsés SE tagja, 1995 óta dartsozik, a 2005-ös soproni EB szervező
bizottságának tagja volt, volt fegyelmi bizottsági tag, tévé szakkommentátor.

Levezető elnök ismerteti, bogy tekintettel arra, hogy alelnök választására nem kerül sor, igy
az Alapszabály V.9.4 pont szerint először az elnökségi tagok, aztán a Sportfegyelmi Bizottság
tagjai, legvégül a Sportfegyelmi Fellebbviteli Bizottság tagjai kerülnek megválasztásra

Levezető elnök kérdésére a közgyűlésen jelenlévők Úgy nyilatkoznak, hogy nem kivánják,
hogy a jelenlévő személyek külön is bernutatkozzanak.

Ezt követően kerül sor a szavazásra:



A rendkívüli közgyűlés

12 igen

O nem

2 tartózkodás

mellett meghozza a következő

6/201.8.XIl.16. számú határozatot

Harsányi Enikőt 2022. március 24. napjáig a Magyar Darts Szövetség Elnökségi tagjává
választja meg.

A rendkívüli közgyűlés

11 igen

o nem

3 tartózkodás

mellett meghozza a következő

7/2018.Xll.16. Számú határozatot

Hirsch Mátét 2022. március 24. napjáig a Magyar Darts Szövetség Elnökségi tagjává
választja meg.

Levezelő elnök kérdésére a közgyűlés

11 igen

3 tartózkodás

mellett Úgy határoz, bogy a fegyelmi bizottsági jelöltekről egy szavazással dönt. Ezt követően

A rendkívüli közgyűlés

ii Igen

o nem

3 tartózkodás

mellett meghozza a következő

8/2018.Xil,16. számú határozatot

a Spartfegyelmi bizottság tagjává választja 2022. március hó 24. napjáig: Dr. Nagy Attilát,
Dr. Gyavai Tamást, Hegedűs Zsoltot.

Levezető elnök kérdésére a közgyűlés



11 igen

B nem

mellett úgy határoz, hogy a jelötekről egyszerre egy szavazással dönt.

Ezt követően

A rendkívüli közgyűlés

14 igen

o nem

o tartózkodás

mellett meghozza a következő

9/2018.Xll.16. Számú határozatot

a Sportfegyelmi Fellebbviteli Bizottsóg tagjává választja 2022. március 24. napjáig: Dr.
Kovócs Szabolcsot, Török Lászlót és Mutasd? Jánost

Levezető elnök, miután további kérdés észrevétel nem érkezett, a megismételt rendkívüli
közgyűlést berekesztette.

Jegyzőkönyv lezárva: 14:12 perckor

kni.f.
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Levezető elnök

~ L.. ~J
Jegyzőkönyv hitelesítő

Jegyzőkönyv hitelesítő


